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Verksamhetsberättelse 2023 
 
Styrelsen 
har under året bestått av  

• Conny Mörke ordförande 

• Cecilia Herrström vice ordförande 

• Brouk Worku kassör 

• Marie Tell  sekreterare 

• Jonas Gräslund ledamot 

• Ahmed Kifah Fawzy ledamot 
 

Revisor 
Rosa Lundmark 
 
Valberedning 
Jonas Larsson 
 
 
Möten 
Årsmötet hölls 29 mars i Hyresgästföreningen Nyckelkrokens lokal på Kvistbrogatan 18.  
Christina Tillö ifrån Kräpplagruppen satt årsmötesordförande och vi fick inledningsvis information och tips 
om hur de jobbar. Vi var sex röstberättigade medlemmar. Årsmötet beslutade att ändra stadgarna. 
 
Verksamhetsåret har fortsatt med att hantera administration efter pandemin. Också ett arbete med att 
kartlägga föreningslivets närvaro och kapacitet i området. Föreningslivet är som vår förening under 
uppbyggnad igen efter pandemin. Alla föreningar kommer inte komma tillbaka till samma kapacitet igen, 
men samtidigt kommer nu sakta men säkert nya föreningar och nätverk.  
 
 
Valborg på Perssons Betong  lördag den 30 april 
genomfördes med Hyresgästföreningen Nyckelkroken. Ett flertal av oss förtroendevalda var på plats. För 
ekonomin tackar vi Rågsveds Fastighetsägareföreningen och bostadsbolagen. 
 
 
Rågsvedsdagen   lördag den 27 maj 
Vi är glada att vi åter igen kunde genomföra Rågsvedsdagen. Trots vissa administrativa problem och 
försvagade resurser ifrån flera föreningar/organisationer så genomförde vi ändå dagen om än på sparlåga. 
Stort tack till Rågsveds Fritidsgård/aktivitetshuset personal som var ytterst behjälpliga under dagen. 
 
Representation 
Föreningens har under året varit representerade och engagerade i Hela Sverige ska leva Länsbygderådet i 
Stockholms län med Conny Mörke och Jan Runfors. 
 
 
Parkteatern 
Conny och vår revisor Rosa Lundmark har under året försök få Parkteatern att åter komma till Perssons 
Betong igen med föreställningar. Huvudanledningen är att få mer aktivitet på festplatsen. Men finns också 
ett historiskt värde i detta. Arbetet kommer att fortsätta under 2024. 
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Övrigt 
Mycket positivt som hänt i området och planeras men året har också innehållit brottslighet i form av bl.a. 
klotter och stölder även sociala problem i området.   
 
 
 
 
Styrelsen tackar för förtroendet att leda föreningen och ställer med detta våra platser till förfogande. 
 
  
 
 
Conny Mörke    Cecilia Herrström    Brouk Worku    
 
 
 
Marie Tell  Jonas Gräslund Ahmed Kifah Fawzy 
 
 
 


